

# 完美一餐 一煲輕鬆搞掂

## 4-in-1 Multifunctional Cooker

飯煲雖小功能俱全，貼心附送迷你蒸盤、飯勺和量杯，煮飯之餘可同時蒸蛋、蒸肉餅等，省時慳電；亦可煲粥、煲湯，炮製一人便當剛剛好，餐餐新鮮不浪費。

Who said cooking for one would be monotonous? With this mini multipurpose cooker, you can cook rice, congee, soup and even steam food, letting you enjoy different fresh recipes throughout the whole week!



### 技術規格 | Product Specification

型號 Model	SRC-308
電壓 Voltage	220 V~
頻率 Frequency	50 Hz
功率 Power	300 W
顏色 Colour	白色 White
內鍋塗層 Inner Pot Coating	麥飯石塗層 Maifan Stone Coating
智能預校 Preset Timer	0.5 - 24 hr
容量 Capacity	800 ml
機身尺寸 高x闊x深 (毫米) Product Dimensions HxWxD (mm)	(H)194 x (W)174 x (D)191
包裝尺寸 高x闊x深 (毫米) Packing Dimensions HxWxD (mm)	(H)222 x (W)235 x (D)205
淨重 Net Weight	1.35 kg
總重連包裝 Gross Weight (w/Packing)	2.2 kg
保養年期 Warranty	一年 1 year

### 配件 | Accessories



量杯  
Measuring Cup

飯勺  
Rice Spoon

蒸盤  
Steaming Basket

圖片只供參考。產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。中英文版本如有出入，一概以中文版為準。最新版本以 [www.germanpool.com](http://www.germanpool.com) 網上版為準。  
Images are for reference only. Specification is subject to change without prior notice. If there is any inconsistency or ambiguity between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.  
Refer to [www.germanpool.com](http://www.germanpool.com) for the most updated version.

## 德國寶 (香港) 有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

### 香港 Hong Kong

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號 ☎ +852 6530 5963  
Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

土瓜灣新寶工商中心地舖 ☎ +852 9387 2380  
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 2773 2828

九龍灣 MegaBox L5-5舖 ☎ +852 9018 8648  
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 3907 0356

### 中國 China

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 ☎ +86 757 2219 6888  
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang,  
Shunde District, Foshan City

### 澳門 Macau

澳門青洲大馬路(青洲新路)515號 ☎ +853 2875 2699  
美居廣場第二期1樓A座  
1 Andar A, Edif. Mei Kui Kuong Cheong  
Fase 2, 515 Av. do Conselheiro Borja



更多產品資訊



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。  
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed. SRC-308-PS-24(1)

GERMAN  
POOL



# 迷你麥飯石電飯煲

SRC-308



## 優質麥飯石內鍋 煮出甘香米飯

### Non-Stick Maifan Stone Inner Pot

內鍋採用富含多種天然礦物質和微量元素的優質麥飯石塗層，具養生保健功效，煮出粒粒晶瑩飽滿、甘香煙韌的米飯，口感細膩香甜，而且易潔不黏底、堅固耐用。

Maifan stone is rich in natural mineral elements, adding valuable nutrients to your rice, and the non-stick coating makes it very easy to clean.

迷你蒸盤  
Steaming Basket

麥飯石塗層內鍋  
Maifan Stone Coating  
Inner Pot

一鍵式簡易操作  
One-Touch  
Operation



## 迅速加熱 煮飯只需28分鐘

### Rapid Rice Cooking in 28 Minutes

300W功率迅速均勻加熱，鎖住水份和營養，同時釋放米飯甘香，僅約28分鐘即可將生米煮熟飯，忙碌生活也可輕鬆煮出樂趣，讓每餐更臻完美。

300W power heats fast and evenly, cooking rice in just 28 minutes, locking in moisture and nutrition, and rice comes out fluffy and fragrant.



## 24小時智能預約 自動煮飯

### Enjoy Hot Meals With Preset Timer

按照您的「開飯」時間簡單設置預約功能，到時到候即可享用新鮮熱騰米飯，配合自動保溫功能，讓飯饌持久溫暖，即使繁忙上班族亦能品嚐家的味道。

24-hr preset timer allows you to make hot dishes anytime, so you can enjoy a fresh home-cooked meal the moment you get home after a long day at work.



## 小巧慳位 二人世界剛剛好

### Perfect Portions For 1-2 Persons

機身精緻迷你易收納，無論擺放在廚房或客廳都不佔空間，貼心附設提手方便移動。內藏800ml容量，一個人享用之餘，也適合2人小家庭所需。

This chic little rice cooker with 800ml capacity saves kitchen space and is perfect for 1-2 persons.

